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54 Světelné body 

---------------------------------------------------------------------------------------------- 

Závěr ze schůze OV 7.2.18: 

Žádáme MML, odbor správy veřejného majetku, o rozpracování projektu 
osvětlení ulice V Polích. Na veřejné schůzi osadního výboru bylo přítomnými 
občany Bedřichovky a Machnína jako prioritní jednoznačně zvoleno dořešení 
osvětlení komunikace v Polích. 

----------------------------------------------------------------------------------- 

15.12.2021 schůzka OV s primátorem za účasti pana Šolce a Kračuna 

Město nechá zhotovit projekt na chodníky Hrádecká + osvětlení V Polích, avšak je 
nutné zajitit kofinancování ze soukromého sektoru 

6.10.2021 odpověď od OV 

Dobrý den pane Hýbnere, 

 

díky moc za informace a budeme se těšít na realizaci chodníků v ulici Hrádecké a 
osvětlení V Polích v letech 2024/25, prosím držte nás informované. Historicky byly 
chodníky v Hrádecké již projektovány (část v příloze). Předpokládám, že tyto 
podklady máte, ale projistotou... 

 

Ještě jednou díky a z Machnína zdravím 

Martin Hlavsa 

mob: 602 182 787 

1.10.2021 odpověď od pana Hybnera 

Od: Hýbner Lukáš <hybner.lukas@magistrat.liberec.cz> 

Komu: 'Martin Hlavsa' <martin.hlavsa@seznam.cz> 

Datum: 1. 10. 2021 7:50:12 

Předmět: RE: cenová poptávka_osvětlení ulice V Polích_Machnín/Bedřichovka 

Dobrý den, 

žádný projekt zhotoven nebyl. O veřejném osvětlení jako solárně 
napájených světelných bodů nehodláme ve městě Liberci ani uvažovat z 
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pohledu správy a údržby. Nicméně bych rád v dalších letech zhotovil 
projekt na nový chodník podél ulice Hrádecká, kde bych rád mj. udělal i 
nové VO (v části na sloupech ČEZ = nevyhovující). S tím by se dalo 
uvažovat i o zavlečení kabelového vedení do ul. V Polích, čímž by se 
vyřešil i Váš problém. Projekt by měl navazovat na chodníky v ulicích 
Stará a Rynoltická zhotovené v roce 2018, aby tak celá lokalita na 
páteřních komunikacích tvořila funkční celek bezpečné dopravy pro pěší. 

V této souvislosti Vás bude asi zajímat termín realizace. Jsme prosím na 
úplném začátku. Momentálně bude zadáno teprve geodetické zaměření a 
projekčně posuzována relevance tohoto záměru. Odhadem tak lze 
uvažovat o letech 24/25. 

  

S pozdravem 

 Mgr. Lukáš Hýbner 

vedoucí odboru správy veřejného majetku 

 

1.9.2021 odpověď od pana Šolce 

Od: Šolc Jiří <solc.jiri@magistrat.liberec.cz> 

Komu: 'Martin Hlavsa' <martin.hlavsa@seznam.cz>, 'Zámečník Jaroslav' 
<zamecnik.jaroslav@magistrat.liberec.cz> 

Datum: 1. 9. 2021 10:22:50 

Předmět: RE: veřejné osvětlení-instalace-ulice V Polích 

Přátelé prosím přibrzdit. Každá stavba ve veřejném prostoru musí mít uzemní rozhodnutí, chceme to 
po soukromnících, musíme i sami. Navíc je to hmotný majetek do passportu. 
Ty solární lampy jsou věc nová, zjistíme kolik to stojí a jaké by měly provozní náklady. Důležitá je také 
životnost. 
Prakticky, lampa běžného VO na kabelu stojí cca 10tis CZK a životnost +-40let, LED příkon cca 50W …. 
Solární zjišťuji, ale když bude stát 80tis CZK a životnost 15-20let ? hmm, nic moc 
Dám vědět zdali a jestli je projekt a kolik stojí solar 
  
Mgr. Jiří Šolc 
Náměstek primátora 
----------------------------------------------------------------------------------- 
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27.8.2021 odpověď od pana Zámečníka 

Od: Zámečník Jaroslav <zamecnik.jaroslav@magistrat.liberec.cz> 
Komu: Solc Jiri <solc.jiri@magistrat.liberec.cz> 
Datum: 27. 8. 2021 12:34:58 
Předmět: Re: veřejné osvětlení-instalace-ulice V Polích 

Dobrý den všem,  

doporučuji koupit nyní alespoň 2 solární lampy, kde není potřeba žádné povolení a umístění je 
hotové za 3 hodiny. A tím můžeme alespoň udělat první krok. Např. zde 
https://www.eltodo.cz/wp-content/uploads/2020/07/SLVO_brožura.pdf 

Nebo už existuje na odboru projektová dokumentace a vydané stavební povolení?  

Ing. Jaroslav Zámečník, CSc. 

----------------------------------------------------------------------------------- 

26.8.2021 pripomenutí se dle domluvy 17.1.19 

Obyvatelé Machnína, kteří využívají autobusovou zastávku na Bedřichovce a samotní 
obyvatelé Bedřichovky nás upomínají, jak je to s osvětlením ulice V Polích. Doporučují 
solární světla pro snížení investice atp. Prosíme o vyjádření… 

 

----------------------------------------------------------------------------------- 

 

17.1.2019 jednání s p. Novotným u p. Šolce 

Nyní je město vázano smlouvou s f. Eltodo platnou do 3/2021, do té doby jakékoli nové VO 
není dle vyjádření pana Šolce realizovatelné (moc drahé). Připomenout se poté. 

----------------------------------------------------------------------------------- 

 

10.5.2018 jednání s p. Novotným u p. Korytáře 

Je vypracovávána dokumentce k územnímu plánu_umístění kabelů a stožárů, dle 
termínu dokončení se rozhodne o realizaci 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Výňatek  z předmětné komunikace: 

From: Kovačičin Jiří [mailto:kovacicin.jiri@magistrat.liberec.cz]  
Sent: Wednesday, February 22, 2017 11:04 AM 
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To: 'Milan Porš' <milan.pors@seznam.cz> 
Cc: Novotný David <novotny.david@magistrat.liberec.cz>; Jindra Ivo 
<jindra.ivo@magistrat.liberec.cz> 
Subject: RE: Žádost o přidání světelných bodů - doplnění 

Dobrý den pane Porši, 

Vaše podněty na rozšíření veřejného osvětlení (dále jen VO) byly prověřeny a sdělujeme následující: 

2. V Polích – jedná se o komunikaci v extravilánu bez možnosti přivěsit svítidla na podpěry NN. 
Délka trasy  cca 490m, odhad nákladů 750.000Kč + 21% DPH + PD. 

3. Pomezní – zde je vedení VO na podpěrách NN, které jdou přes parcely soukromých vlastníků. 
Varianta 1 – získat souhlas s a postavit 1 stožár VO uprostřed trasy (vlastník pozemku p.Fugr), 
odhad nákladů 20.000Kč  bez DPH + PD nebo vykopat celou trasu odhad nákladů  260.000Kč 
bez DPH + PD.   

4. Pomezní 2 – úsek délky 600m, z jedné strany les, z druhé roztroušená zástavba.  Předpoklad 
16 stožárů, odhad nákladů 800.000Kč bez DPH + PD 

 U akcí uvedených v bodech 2-5  je třeba přidělení nezbytných finančních prostředků (výše 
uveden orientační odhad) a dále je možné zpracovat projektovou dokumentaci a získat nezbytná 
povolení ke stavbě. Za budou přidělena finanční prostředky na další rozšiřování sítě VO záleží na 
prioritách vedení města a v tuto chvíli tak nemůžeme sdělit bližší informace předpokládaném 
termínu realizace uvedených akcí. 

 Vývoj z poslední doby však dalšímu rozšiřování nových tras VO příliš nenahrává.  V letošním roce 
opět plánuje společnost ČEZ rušit svá dožilá vrchní vedení ve vybraných lokalitách a nahrazovat je 
zemním vedením. V této souvislosti dochází k demontáži stožárů na kterých je i vedení VO. SML 
se snaží se k těmto akcím připojit a v rámci sdružené investice připoložit kabel VO v trase ČEZu a 
vybudovat nové stožáry pro osazení svítidel a zachovat VO v lokalitách kde je již nyní. Ačkoli 
v případě přípolože kabelu v trase ČEZu město ušetří značnou část nákladů (zejména za výkopy a 
obnovy povrchů), tak na posledním jednání rady města nebyl schválen požadavek na nárokování 
navýšení položky na tyto akce. Nelze tak nyní vyloučit, že by mohlo dojít i ke zrušení VO 
v některých hustěji zastavených lokalitách, než jsou výše uvedené. Věřím, že se podaří najít 
způsob jak alespoň zachovat VO v místech kde je již zřízeno. Nedokážu Vám ze své pozice přislíbit 
rozšíření VO do navrhovaných lokalit a zejména pak do řídčeji osídlených jako např. V Polích či 
Pomezní. 

  

S pozdravem 

  

Ing. Jiří Kovačičin 
vedoucí oddělení technické správy 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Stav: 

Ulice V Polích je jedinou propojkou vyznačených autobusových zastávek pro obyvatele (děti z a do 
školy) Bedřichovky a nebo Machnína, zejména Nové čtvrti. Bohužel na komunikaci není žádné veřejné 
osvětlení což je zejména v zimních měsících velkou komplikací. 



54 Světelné body.docx 

  
 Osadní výbor pro Machnín, Karlov a Bedřichovku  

 zřízen na zasedání zastupitelstva města Liberce dne 25.6.2015 5 z 5 

 

 

 

 

 


